

- 170 Porphyrias Associated with Malignant Tumors: Results of Treatment with Ionizing Irradiation**
 Schaffer, M.; Schaffer P.M.; Panzer, M.; Wilkowski, R.; Dühmke, E. (München)

Letters to Editors

- 174 Rational Development of Peptide Vaccination in Clinical Oncology. Concerning: Jäger E, et al.: Peptide vaccination in clinical oncology. Onkologie 2000;23:410-415.**
 Keilholz, U.; Scheibenbogen, C.; Thiel, E. (Berlin); Schadendorf, D. (Mannheim)
- 175 Concerning: Bembenek A, Schlag PM: Sentinel lymphadenectomy – ready for clinical routine? Onkologie 2000;23:408-409.**
 Fritze, D. (Darmstadt)
- 175 Authors' Reply**
 Bembenek, A.; Schlag, P.M. (Berlin)
- 176 Significance of Chromosomal Aberrations in CLL. Concerning: Jarošová M, et al.: Contribution of comparative genomic hybridization and fluorescence in situ hybridization to the detection of chromosomal abnormalities in B-cell chronic lymphocytic leukemia. Onkologie 2001;24:60-65.**
 Bergmann, L. (Frankfurt/M.)

Commentary

- 177 Treatment of Testicular Cancer – Is Quality Management Possible?**
 Köhrmann, K. U. (Mannheim)

Oncological Education

- 180 Carcinoma of the Esophagus – Actual Epidemiology in Germany**
 Bollschweiler, E.; Hölscher, A.H. (Köln)

Clinical Information

- 185 Magnetic Resonance Imaging of the Breast: Costs and Efficiency**
 Golder, W.A. (Berlin)
- 190 Report on the NIH Consensus Development Conference on Adjuvant Therapy of Breast Carcinoma**
 Kaufmann, M.; von Minckwitz, G. (Frankfurt/M.)
- 194 On the Problem of Using 'Optimal' Cutpoints in the Assessment of Quantitative Prognostic Factors**
 Holländer, N.; Schumacher, M. (Freiburg i.Br.)

- 170 Porphyrien assoziiert mit malignen Tumoren: Ergebnisse der Behandlung mit ionisierender Strahlung**
 Schaffer, M.; Schaffer P.M.; Panzer, M.; Wilkowski, R.; Dühmke, E. (München)

Briefe an die Herausgeber

- 174 Rationale Entwicklung von Peptidvakzinen in der klinischen Onkologie. Betrifft: Jäger E, et al.: Vakziniierung mit Peptiden in der klinischen Onkologie. Onkologie 2000;23:410-415.**
 Keilholz, U.; Scheibenbogen, C.; Thiel, E. (Berlin); Schadendorf, D. (Mannheim)
- 175 Betrifft: Bembenek A, Schlag PM: Sentinel Lymphadenektomie – reif für die klinische Routine? Onkologie 2000;23:408-409.**
 Fritze, D. (Darmstadt)
- 175 Stellungnahme der Autoren**
 Bembenek, A.; Schlag, P.M. (Berlin)
- 176 Prognostische Bedeutung chromosomaler Aberrationen bei der CLL. Betrifft: Jarošová M, et al.: Beitrag der vergleichenden genomischen Hybridisierung und Fluoreszenz-in-situ-Hybridisierung zur Bestimmung von chromosomalen Anomalien bei der chronischen lymphatischen Leukämie vom B-Zelltyp. Onkologie 2001;24:60-65.**
 Bergmann, L. (Frankfurt/M.)

Kommentar

- 177 Behandlung des Hodentumors – ist Qualitätsmanagement möglich?**
 Köhrmann, K. U. (Mannheim)

Onkologische Fortbildung

- 180 Aktuelle Epidemiologie des Ösophaguskarzinoms in Deutschland**
 Bollschweiler, E.; Hölscher, A.H. (Köln)

Klinische Informationen

- 185 Kosten-Nutzen-Aspekte der Magnetresonanz-Mammographie**
 Golder, W.A. (Berlin)
- 190 Bericht über die NIH Consensus Development Conference zur adjuvanten Therapie von Mammakarzinomen**
 Kaufmann, M.; von Minckwitz, G. (Frankfurt/M.)
- 194 Zur Problematik von «optimalen» Cutpoints bei der Bewertung quantitativer prognostischer Faktoren**
 Holländer, N.; Schumacher, M. (Freiburg i.Br.)